

Pet Friendly Wedding Celebrant and Cocktail Package

寵愛婚禮證婚及雞尾酒套餐

From \$48,888 起

Host an intimate wedding in style for up to 50 guests and your furry companions. Our Pet-Friendly Wedding Celebrant & Cocktail Package elevates boutique weddings, blending a private ceremony with a stylish cocktail celebration into timeless, personalised moments — tailor-made for couples who cherish their pets as part of their special day.

與毛孩共同見證永恆誓約！我們精心設計的「寵愛婚禮證婚及雞尾酒套餐」專為50位或以下的小型婚禮打造，從專屬的證婚儀式到溫馨酒會，每一處細節都歡迎您摯愛的寵物參與，與至親好友共創難忘回憶。

Privileges including 禮遇包括

- An Oath Celebrant Service
- 1-hour wedding ceremony at Terrace on 5/F
- 2-hour cocktail celebration at Vivace on 3/F
- Pet ring bearer box for march-in
- One-night accommodation in Cabana Suite with breakfast for 2 persons at Petra the next day
- 3 complimentary parking spaces
- Tailor-made digital signage
- An elegant dummy wedding cake for photo taking
- 50 pieces of invitation cards (printing excluded)
- Complimentary use of audio-visual equipment
- 10% discount on Hundred Days / Full Moon party
- An Oath 律師證婚服務
- 使用位於5樓 Terrace 戶外證婚場地1小時
- 使用位於3樓 Vivace 雞尾酒會場地2小時
- 婚禮進場寵物戒指盒
- Cabana套房住宿1晚及翌日於「磊」享用雙人早餐
- 3個免費停車位
- 特製照片電子牌匾
- 結婚模型蛋糕供拍照使用
- 50套精美喜帖 (不包括印刷)
- 免費提供影音設備
- 預訂彌月宴或百日宴酒席9折優惠



For enquiries, please contact our Catering Sales Department

預訂或查詢，請致電或電郵與酒店宴會部聯絡

☎ (852) 3556 3225

✉ events@skycity.regala-hotels.com

Terms & Conditions 條款及細則：

• Package is valid until 31 August 2026 • Minimum charge may apply • Price is in Hong Kong dollars and subject to 10% service charge • Terms and conditions apply, please contact our Catering Sales Department for details • Offer cannot be used in conjunction with other promotional privileges and VIP card • Regala Skycity Hotel reserves the right to make final decision for the above special offer without prior notice
• 套餐適用至2026年8月31日，設有最低消費額，價目以港幣計算及須另加一服務費，優惠受條款約束，詳情請向宴會部查詢，此優惠不可與其他推廣優惠及貴賓卡同時使用
• 麗豪航天城酒店保留更改以上所有優惠細則之權利，恕不另行通知



COCKTAIL APPETISER

雞尾酒前菜

Smoked Salmon with Cream Cheese Roll

煙三文魚忌廉芝士卷

Fassona Tartare with Pan de Cristal

法索納生牛肉他他及魚子醬配水晶麵包

Lemongrass Chicken Puff

香茅雞肉千層酥

Pepper Cake with Crayfish and Cream

小龍蝦忌廉胡椒蛋糕

Caramel Biscuit with Foie Gras and Fig Jelly

焦糖餅乾配鵝肝及無花果啫喱

VEGETARIAN APPETISER

素食前菜

Coriander-Yuzu Burger with Sugar Snap Pea

香菜柚子漢堡配甜豌豆

Spinach Cake with Mascarpone and Broad Bean

菠菜餅配馬斯卡邦芝士及蠶豆

Vegetarian Club Sandwich

田園三文治

French Onion Cake with Cranberry and Walnut

法式洋蔥蛋糕配紅莓及核桃

Pomodoro Financiers with Ricotta and Mozzarella

番茄金磚蛋糕配瑞可塔芝士及水牛芝士

Blinis with Pepper Cream

胡椒忌廉俄羅斯薄煎餅

SWEETS ENDINGS

甜蜜樂章

Blueberry Grilleé

琉璃藍莓燒

Almond Financiers

杏仁金磚蛋糕

Assorted French Pastries

甜蜜拼盤

with unlimited servings of Soft Drink, Chilled Orange Juice and House Beer
for maximum 2 hours during cocktail period
席間無限量供應汽水、橙汁及指定啤酒2小時

Please inform us if you have any food allergies or dietary preferences.
如有任何食物過敏或飲食偏好，請與我們聯絡。